

東華三院馬振玉紀念中學

活動通告 040/25-26

香港學界體育聯會元朗區中學校際越野比賽

敬啟者：

為提升學生越野長跑的水平，並豐富同學「其他學習經歷」的經驗，本校將會派出 24 名運動員代表及 20 名體育選修科學生擔任是次越野賽服務生。活動詳情如下：

日 期	:	十一月五日（星期三）
時 間	:	上午 8:00 至下午 3:45
地 點	:	元朗大棠郊野公園（苗圃）
集 合 / 解 散 地 點	:	本校
大 會 膳 食 津 貼	:	將由學體會提供現金津貼

請於十月二十七日(星期一)或之前簽妥電子通告回條，以便統籌辦理。如對上述活動有任何疑問，請致電 2443 9899 與何乃昌老師聯絡。

此致

貴家長

東華三院馬振玉紀念中學校長



謹啟

(賴珮賢)

二零二五年十月二十四日

東華三院馬振玉紀念中學

班號:_____

活動通告 040/25-26

香港學界體育聯會元朗區中學校際越野比賽

敬覆者：

本人為_____班學生_____之家長，已知悉上述活動事宜，並同意敝子弟擔任學界元朗區中學校際越野比賽*運動員/工作人員。同時，本人定當督促敝子弟於參加上述活動時，遵從負責老師帶領及指導。

此覆

東華三院馬振玉紀念中學

家長簽署:_____

家長姓名:_____

二零二五年 月 日

TWGHs C.Y. Ma Memorial College
Activity Circular 040/25-26
HKSSF Yuen Long District Inter-school Cross-country Competition

24th October 2025

Dear Parents

Our school will take part in the HKSSF Inter-school Cross-country competition. We will have 24 athletes and 20 HKDSE PE students are invited to join as the voluntary helpers and assist the event. Details of the competition are as follows:

Date	:	5 th November 2025 (Wednesday)
Time	:	8:00am - 3:45pm
Venue	:	Yuen Long Tai Tong Country Park
Gathering and dismissal venues	:	Our School
Lunch subsidy	:	Subsidy will be provided by the HKSSF Yuen Long District.

Please return the signed e-reply slip by 27th October 2025 (Monday). Please feel free to contact Mr. Ho Nai Cheong on 2443 9899 if you have any questions.

Yours sincerely



Lai Pui Yin Polly
Principal

Note: In case of any discrepancies between the Chinese and English versions of the above content, the Chinese version shall prevail.